

on establishing priorities in favour of a few items from which positive results can be obtained;

Requests the Secretary-General, to promote and intensify the co-operation already established with the various specialized agencies and other international organizations in carrying out the work programmes for 1951 and the following years; and

Recommends the Secretary-General, in the event of its being impossible to hold a meeting of experts on tropical housing, to use the funds allocated for this purpose for organizing visits by groups of experts to the tropical areas concerned.

280 (X). United Nations International Children's Emergency Fund

Resolution of 3 March 1950

The Economic and Social Council

Takes note of the memorandum by the Secretary-General³⁰ on the report of the United Nations International Children's Emergency Fund.³¹

281 (X). United Nations Appeal for Children

Resolution of 13 February 1950

The Economic and Social Council,

Having considered the final report of the Secretary-General summarizing the information received from national committees on the 1948 campaigns for the United Nations Appeal for Children,³²

Invites the Executive Board of the United Nations International Children's Emergency Fund to include in its reports to the Council the substance of any further information received from 1948 National Committees.

282 (X). Report of the Permanent Central Opium Board

Resolution of 1 March 1950

The Economic and Social Council

Takes note of the report submitted by the Permanent Central Opium Board on statistics of narcotics for 1948 and on the work of the Board in 1949.³³

283 (X). Implementation of recommendations on economic and social matters

Resolutions of 8 February 1950

A

The Economic and Social Council,

Having examined the report of the *Ad Hoc* Committee on the Implementation of Recommendations on Economic and Social Matters,³⁴

³⁰ See document E/1637.

³¹ See document E/ICEF/136.

³² See documents E/1589 and Corr.1, and E/1589/Add.1.

³³ See document E/OB/5 and addendum.

³⁴ See document E/1585.

d'accorder son attention à l'établissement d'un ordre de priorité en faveur de certaines questions pour lesquelles il sera possible d'obtenir des résultats positifs;

Prie le Secrétaire général de développer et d'intensifier la coopération déjà mise en œuvre avec les institutions spécialisées et d'autres organismes internationaux dans l'application des programmes de travail pour 1951 et les années suivantes; et

Recommande au Secrétaire général, au cas où il serait impossible de réunir le groupe d'experts en matière d'habitation dans les régions tropicales, de consacrer les crédits alloués à cette fin à l'organisation de visites de groupes d'experts dans les régions tropicales intéressées.

280 (X). Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance

Résolution du 3 mars 1950

Le Conseil économique et social

Prend note du mémorandum du Secrétaire général³⁰ relatif au rapport du Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance³¹.

281 (X). Appel des Nations Unies en faveur de l'enfance

Résolution du 13 février 1950

Le Conseil économique et social,

Ayant examiné le rapport final du Secrétaire général qui résume les renseignements fournis par les comités nationaux sur les campagnes de 1948 au profit de l'Appel des Nations Unies en faveur de l'enfance³²,

Invite le Conseil d'administration du Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance à inclure, dans ses rapports au Conseil, l'essentiel de tous autres renseignements communiqués par les comités nationaux de 1948.

282 (X). Rapport du Comité central permanent de l'opium

Résolution du 1er mars 1950

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport présenté par le Comité central permanent sur les statistiques des stupéfiants pour 1948 et les travaux du comité au cours de 1949³³.

283 (X). Mise en œuvre de recommandations au sujet de questions économiques et sociales

Résolutions du 8 février 1950

A

Le Conseil économique et social,

Ayant examiné le rapport du Comité spécial de la mise en œuvre des recommandations au sujet de questions économiques et sociales³⁴,

³⁰ Voir le document E/1637.

³¹ Voir le document E/ICEF/136.

³² Voir les documents E/1589 et Corr.2 et E/1589/Add.1.

³³ Voir le document E/OB/5 et additif à ce document.

³⁴ Voir le document E/1585 et Corr.2.